
PROTOKÓŁ Nr XXVII/2013 
z przebiegu XXVII Sesji Rady Gminy Jaraczewo 

odbytej w dniu 28 marca 2013 r. o godz. 9.00  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Jaraczewo 

 
 

W obradach uczestniczyli: 
 

− radni Rady Gminy Jaraczewo   - zg. z załączoną listą obecności 
− Wójt Gminy      - Dariusz Strugała  
− Sekretarz Gminy     - Olga Kaczmarek 
− Skarbnik Gminy     - Zofia Jankowska 
− Radca Prawny     - Marianna Frąckowiak 
− kierownicy referatów i jednostek organizacyjnych – zg. z załączoną listą obecności 
− sołtysi gminy Jaraczewo    - zgodnie z załączoną listą obecności 
− radni Rady Powiatu    - Teodor Grobelny, Jan Szczerbań 
− Prezes Zarządu Gminnego Stowarzyszenia Sołtysów Woj. Wlkp. - Halina Czabańska 

 
Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Gminy. 
3. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXVI Sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jaraczewo na 
lata 2013 – 2022.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jaraczewo. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia środków finansowych stanowiących fundusz 
sołecki w budżecie gminy dotyczącym roku 2014. 
12. Informacje o pracy w organach pozagminnych. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne głosy. 
15. Wnioski. 
16. Zakończenie sesji. 
 
1. Otwarcie. 
 
  Zgodnie z art. 32 ust. 1 Statutu Gminy Jaraczewo obrady  XXVII Sesji Rady Gminy  
Jaraczewo otworzył przewodniczący rady – Roman Skrzypczak. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ustawowy  stan 15 radnych w sesji uczestniczy 13 
radnych. 
Usprawiedliwił nieobecność na sesji radnej  Zofii Wiśniewskiej ( Wiceprzewodniczącej Rady) oraz 
spóźnienie na obrady sesji radnego Romana Matuszaka.  
Powitał obecnych na sali i rozpoczął obrady. 
 Przed przystąpieniem do punktu 2  Przewodniczący Rady zwraca się z pytaniem czy są uwagi  ze 



strony radnych do proponowanego porządku obrad, który radni otrzymali przy zawiadomieniu i 
sesji lub wnioski o zmianę porządku  obrad.  
Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono żadnych uwag.  
 
2. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI Sesji Rady Gminy. 
 
  Przewodniczący Rady zwraca się do Sekretarza Rady o wypowiedz do sporządzonego 
protokołu.  
Sekretarz Rady – Barbara Pielucha informuje, że po zapoznaniu się z protokołem z przebiegu 
XXVI Sesji  Rady Gminy Jaraczewo odbytej w dniu 7 marca 2013 r. nie wnosi uwag. Radni 
również nie wnieśli żadnych uwag. 
 Protokół został przyjęty jednogłośnie – bez czytania.  
 
3. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXVI Sesji Rady Gminy. 
 

Na prośbę Przewodniczącego Rady, sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXVI 
Sesji Rady Gminy w dniu 7 marca 2013 roku, stanowiące załącznik do niniejszego protokołu składa 
Wójt Gminy Jaraczewo.  
Ponieważ do złożonego sprawozdania  nie zgłoszono żadnych uwag, Przewodniczący Rady uznał 
sprawozdanie za przyjęte. 
 
4. Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 

Sprawozdanie z pracy Wójta przedstawia Wójt Gminy Jaraczewo- Dariusz Strugała. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
  Z zapytaniem zwraca się radny Tomasz Twardowski. Zapytanie dotyczy ilości złożonych, do 
dnia sesji, deklaracji śmieciowych.  
Nie została złożona żadna więcej interpelacja i nie złożono żadnego więcej zapytania. 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 
 
  Projekt uchwały, zgodnie z informacją Przewodniczącego Rady głosowany był na 
posiedzeniu wspólnym komisji rady w dniu 26 marca 2013 roku.  
Przewodniczący zwraca się do Rady z zapytaniem czy przed przystąpieniem do głosowania, ktoś z 
zebranych radnych chce wnieść uwagi do projektu uchwały. 
Nie wniesiono żadnych uwag.  
Rada Gminy przystępuje do głosowania nad projektem powyższej uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że  podjęciem uchwały  głosowało 13 radnych, 0 
głosów  „przeciw”, 0 „ wstrzymujących. się”. Uchwała Nr XXVII/156/2013 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Jaraczewo na lata 2013 – 2022. 
 
  Projekt uchwały, zgodnie z informacją Przewodniczącego Rady głosowany był na 
posiedzeniu wspólnym komisji rady w dniu 26 marca 2013 roku.  
Przewodniczący zwraca się do Rady z zapytaniem czy przed przystąpieniem do głosowania, ktoś z 
zebranych radnych chce wnieść uwagi do projektu uchwały. 
Nie wniesiono żadnych uwag.  



Rada Gminy przystępuje do głosowania nad projektem powyższej uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że   13 radnych głosowało „za” podjęciem uchwały 
0 głosów  „przeciw”, 0 „ wstrzymujących. się”. Uchwała Nr XXVII/157/2013 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
 
  Projekt uchwały, zgodnie z informacją Przewodniczącego Rady głosowany był na 
posiedzeniu wspólnym komisji rady w dniu 26 marca 2013 roku.  
Przewodniczący zwraca się do Rady z zapytaniem czy przed przystąpieniem do głosowania, ktoś z 
zebranych radnych chce wnieść uwagi do projektu uchwały. 
Nie wniesiono żadnych uwag.  
Rada Gminy przystępuje do głosowania nad projektem powyższej uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że  na ustawowy stan 15 radnych , 13 radnych 
głosowało „za” podjęciem uchwały 0 głosów  „przeciw”, 0 „ wstrzymujących. się”. Uchwała Nr 
XXVII/158/2013 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
  
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
 
 Projekt uchwały, zgodnie z informacją Przewodniczącego Rady głosowany był na 
posiedzeniu wspólnym komisji rady w dniu 26 marca 2013 roku.  
Przewodniczący zwraca się do Rady z zapytaniem czy przed przystąpieniem do głosowania, ktoś z 
zebranych radnych chce wnieść uwagi do projektu uchwały. 
Nie wniesiono żadnych uwag.  
Rada Gminy przystępuje do głosowania nad projektem uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że  na ustawowy stan 15 radnych , 13 radnych 
głosowało „za” podjęciem uchwały, 0 głosów  „przeciw”, 0 „ wstrzymujących. się”. Uchwała Nr 
XXVII/159/2013 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jaraczewo. 
 
  Projekt uchwały, zgodnie z informacją Przewodniczącego Rady głosowany był na 
posiedzeniu wspólnym komisji rady w dniu 26 marca 2013 roku.  
Przewodniczący zwraca się do Rady z zapytaniem czy przed przystąpieniem do głosowania, ktoś z 
zebranych radnych chce wnieść uwagi do projektu uchwały. 
Nie wniesiono żadnych uwag.  
Rada Gminy przystępuje do głosowania nad projektem uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że  13 radnych głosowało „za” podjęciem uchwały 
0 głosów  „przeciw”, 0 „ wstrzymujących. się”. Uchwała Nr XXVII/160/2013 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia środków  finansowych stanowiących 
fundusz sołecki w budżecie gminy dotyczącym roku 2014. 
 
  Projekt uchwały, zgodnie z informacją Przewodniczącego Rady głosowany był na 
posiedzeniu wspólnym komisji rady w dniu 26 marca 2013 roku.  
Przewodniczący zwraca się do Rady z zapytaniem czy przed przystąpieniem do głosowania, ktoś z 
zebranych radnych chce wnieść uwagi do projektu uchwały. 
Nie wniesiono żadnych uwag.  



Rada Gminy przystępuje do głosowania nad projektem uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że  13 radnych głosowało „za” podjęciem uchwały, 
0 głosów  „przeciw”, 0 „ wstrzymujących. się”. Uchwała Nr XXVII/161/2013 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
12. Informacje o pracy w organach pozagminnych. 
 
  Nie przekazano żadnej informacji.  
  Radny Roman Matuszak przybył na obrady Sesji.  
 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
  W nawiązaniu do złożonego zapytania przez radnego Twardowskiego, dotyczącego ilości 
złożonych, do dnia sesji, deklaracji śmieciowych Przewodniczący Rady prosi o udzielenie 
odpowiedzi. W tym momencie głos zabiera Wójt Gminy Jaraczewo- Dariusz Strugała, zwracając 
się z prośbą o zarządzenie przerwy w obradach, gdyż fizyczną niemożliwością jest podanie liczby 
złożonych deklaracji, bez uprzedniego ich policzenia. 
 Przewodniczący Rady ogłosił 15 min. przerwę w obradach sesji. 
 
Po zarządzonej przerwie w obradach, Przewodniczący Rady wraca do zadanego pytania 
dotyczącego ilości złożonych deklaracji śmieciowych. 
Odpowiedzi na zadane pytanie udziela Wójt Strugała. Informuje zebranych, że do dnia sesji zostało 
złożonych 81 deklaracji. Podkreśla, że były to deklaracje internetowe, gdyż pierwsze  składane 
zaczęły wpływać jeszcze przed rozdaniem formy papierowej mieszkańcom. Wójt informuje, że 
przypuszcza, że wszystkie gospodarstwa domowe z terenu gminy otrzymały deklaracje. Wójt 
informuje, że czas na składanie wymaganych deklaracji upływa z dniem 30 kwietnia br., natomiast 
będzie zwracał się z apelem do mieszkańców o przyspieszenie ich składania.  
 
14. Wolne głosy. 
 
  Przewodniczący Rady prosi Sekretarz Gminy o zabranie głosu. Sekretarz składa 
sprawozdanie z przeprowadzonych postępowań przetargowych w okresie miedzysesyjnym. 
Do złożonego sprawozdania nie zostały złożone żadne zapytania. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W następnej kolejności Sekretarz Gminy składa, zgodnie z planem pracy,  sprawozdanie roczne z 
przeprowadzonych w roku 2012 postępowań przetargowych.  
Do złożonego sprawozdania nie zostały złożone żadne zapytania. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Sekretarz Gminy składa sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi prowadzonym przez Gminę Jaraczewo w roku 2012. 
Do złożonego sprawozdania nie zostały złożone żadne zapytania. 
Przewodniczący Rady prosi, by zajęciom sportowym prowadzonym przez organizacje pożytku 
publicznego z terenu Gminy Jaraczewo przyjrzała się również Komisja Oświaty Rady Gminy.  
Przewodniczący informuje, że zgodnie z jego subiektywnymi odczuciami, mimo że sprawozdanie 
jest złożone bardzo dobrze, tych efektów sportowych nie widać.  
Przewodniczący Rady wskazuje, że brak jest działań podejmowanych przez wskazane organizacje 
poza granicami gminy.  
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Głos zabiera radny Tomasz Twardowski, podkreśla że z Klubem Feniks radni mają kontakt przez 
cały bieżący rok, więc zbytecznym jest uczestniczenie w ich spotkaniach przez radnych.  
Przewodniczący informuje o złożonym sprawozdaniu Zespołu Interdyscyplinarnego, w związku z 
czym zwraca się do Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o złożenie informacji w 



tym zakresie.  
Kierownik GOPS, Pani Bernadeta Sołtysiak składa informację z działalności Zespołu 
Interdyscyplinarnego w roku ubiegłym. 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Wójt składa podziękowanie za złożenie tak obszernego sprawozdania. Podkreśla, że gmina 
zajmowała się problemem przemocy w rodzinie w latach ubiegłych również, jednak działalność 
powołanego Zespołu Interdyscyplinarnego jest bardziej skoordynowana. Na tej płaszczyźnie każdy 
przypadek rozpatrywany jest indywidualnie, a działania podejmowane są znacznie szybciej.  
Wójt składa podziękowania całemu zespołowi za tak ścisłą współpracę i podejmowanie działań.  
Głos zabiera Wójt Gminy Jaraczewo informując, że z częścią osób obecnych na Sali obrad, w dniu 
14 marca 2013 roku uczestniczył w Jarocińskim Forum Gospodarczym. Omawiane tam były 
działania nakierowane na rolnictwo. Spotkanie odbywało się przy współudziale posłów i osób 
zajmujących się rolnictwem ze szczebla wojewódzkiego. Poruszane były różne tematy związane z 
działalnością rolniczą, a między innymi poruszony został temat związany z ubojem rytualnym i 
wszystkim tym co tyczy się tego szerokiego tematu. W poniedziałek w Poznaniu odbyła się Debata 
o Rolnictwie z udziałem posła Kalety.  
Również tu dyskutowano o uboju rytualnym i wystąpiono z wnioskiem do Ministra Rolnictwa by 
dopuścić ubój rytualny w Polsce w związku z niespójnymi przepisami. Wójt jest w posiadaniu 
stanowiska Komisji Rolnictwa Powiatu Jarocińskiego, które skierowane zostało do władz 
państwowych. W tym momencie odczytane zostaje stanowisko. 
Wójt informuje zebranych, że po ustaleniu z radcą prawnym, rada gminy może powziąć 
oświadczenie o poparciu stanowiska komisji rady powiatu. Proponuje podać możliwość podjęcia 
oświadczenia pod głosowanie. Przewodniczący Rady informuje, że w kolejnym punkcie sesji to 
stanowisko zostanie przegłosowane.  
Przewodniczący Rady udziela głosu radnemu Stefanowi Pawlakowi. Zwraca się on z apelem do 
radnych powiatowych, dotyczących drogi z Noskowa do Parzęczewa. Apel dotyczy wycięcia 
krzaków przy tej drodze. 
Głos zabiera radny Tomasz Twardowski. Przedstawia on stanowisko komisji w sprawie wysokości 
wynagrodzeń dla nauczycieli. Stanowisko to podjęte zostało w dniu 14 marca 2013 roku na 
posiedzeniu komisji rady.  
Stanowisko stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
W nawiązaniu do złożonego stanowiska komisji, głos zabiera Wójt Gminy. Podkreśla, że kwoty 
mówią mało, podkreśla, że gmina Jaraczewo jest gminą bardzo skoordynowaną w tym zakresie, a 
przekroczenia były niewielkie, natomiast GZEAS ściśle współpracuje z dyrektorami szkół w 
zakresie ustalania wynagrodzeń. 
Głos zabiera radny Stangret. Odnosi się od opadów śniegu sprzed dwóch tygodni, informuje, że 
osoba odśnieżająca ul. Golską należącą do powiatu, jeździła z taką prędkością odśnieżając, że 
odśnieżanym śniegiem zasypała nie tylko chodniki, ale również ściany i okna domów. Prosi o 
zwrócenie uwagi na prędkości. 
Głos zabiera radny Twardowski. Sprawa dotyczy posesji zamieszkiwanej przez radnego oraz 
innych mieszkańców i to właśnie w ich imieniu zwraca się radny. Zwraca się z prośbą  o 
umieszczenie tabliczki przy bramie wjazdowej do Parku z informacją, że jest to dojazd do posesji 
Jarocińska nr 9 i 7. Uzasadnia to tym, że budynki nie leżą przy samej ulicy i często nie można tam 
trafić.  
Zwraca się również z pytaniem dotyczącym deklaracji śmieciowych, a mianowicie czy jeżeli ktoś 
prowadzi w domu w którym zamieszkuje działalność gospodarczą, czy musi składać deklarację 
jako mieszkaniec i również drugi raz w związku z tym, że prowadzi pod tym samym adresem 
firmę. 
Pyta również czy lokatorzy wypełniają deklarację, czy jeżeli jest budynek wielorodzinny deklarację 
wypełnia tylko właściciel wpisując wszystkich mieszkańców. 
Głos zabiera radny Kowalczyk. Popiera stanowisko Pawlaka o wycięciu drzew przy wskazanej 
drodze. Informuje, że on w roku ubiegłym podejmował tożsame na ręce Przewodniczącego.  



Głos zabiera radny Matuszak. Zwraca się do radnych powiatowych, aby Ci pamiętali o 50 tys. na 
chodnik w Rusku. Podkreśla, że sprawa ciągnie się już 5 lat.  
W sprawie uboju rytualnego informuje, że z racji wykonywanej pracy wie na czym to polega i 
proponuje pozostawić tą sprawę, gdyż wcale nie jest to tak, że zwierzęta meczą się podczas takiego 
uboju.  
Głos zabiera radna Smolarek. Pytanie dotyczy adopcji psa ze schroniska, czy osoba adoptująca, na 
mocy dokumentu adopcyjnego, będzie zwolniona z wnoszenia podatku za psa.  
Głos zabiera radny  Marek Grobelny. Zwraca się z pytaniem do radnego powiatowego Teodora 
Grobelnego. Pytanie dotyczy rowu wzdłuż trasy Rusko Borzęciczki. Wskazuje, że został 
wyczyszczony, ale generalnie jego zdaniem, ten rów nie został wyczyszczony. 
Drugie pytanie dotyczy rowu biegnącego przez Strzyżewko, sołtys wnioskował do Powiatu o 
ułożenie rur, przykrycie i ułożenie chodnika. Wniosek miał zostać rozpatrzony pozytywnie, jednak 
w tej sprawie nic się nie dzieje.  
Głos zabiera radny powiatowy- Jan Szczebań. Informuje, że budżet powiatu jest mały i na tą chwile 
nie ma wolnych środków. Wskazuje, że nie widzi możliwości, żeby w najbliższym okresie znaleźć 
te pieniądze. W odniesieniu do rowów informuje, że zwróci uwagę Zarządowi Dróg o 
nieprawidłowo wykonanych pracach. Natomiast zasypanie rowu z ułożeniem rur i ułożeniem 
chodnika to nowa inwestycja. Dodaje, że on jako radny może jedynie na chwilę obecna 
wnioskować by środki takie ująć w nowym budżecie.  
Głos zabiera Teodor Grobelny w zakresie melioracji rowów informując, że jeżeli idzie o ich 
czyszczenie, to zarząd dróg zajmuje się tym, ale tylko w zakresie odprowadzania wód z asfaltu i 
rowy te nie służą do odprowadzania wód z pól. Dlatego właśnie występuje wskazana przez sołtysa 
z Suchorzewka różnica w wykonaniu pogłębienia rowu przez Gospodarstwo Rusko, które 
wykonując te prace musiało dokopać się do drenów, zarząd dróg nie ma obowiązku odprowadzać z 
pól wody i pogłębia do tego poziomu by odprowadzić wodę z asfaltu i to jak wskazuje radny jest 
podstawowa różnica. 
W nawiązaniu do zarzutu odśnieżania radny Grobelny informuje zebranych, że zwróci uwagę w 
dniu dzisiejszym na ten problem na sesji rady powiatu.  
W odniesieniu do drzew na Parzęczew – starania o wycinkę odbywają się podobnie jak w 
odniesieniu do alei na Łobzowiec.  
Radny informuje zebranych, że w ostatnim okresie czasu składał również interpelację w 
odniesieniu do sprawy przejścia dla pieszych na wysokości Lewiatana. Ta sprawa ma być 
rozpatrywana ponownie, a kwestią sporną jest pasek ziemi należący do zupełnie innego właściciela 
aniżeli zarząd dróg i Lewiatan.  
Radny jako mieszkaniec Cerekwicy zwraca się również z apelem do jej mieszkańców dotyczącym 
drogi  pod las w Cerekwicy Starej, która jest wysypana tłuczniem lepiącym się do kół w okresie 
wiosennym i jesiennym, natomiast w okresie letnim po przejechaniu tego odcinka drogi samochody 
są szare od tego tłucznia. Radny powiatowy w związku z tym, w imieniu mieszkańców swojej wsi, 
zwraca się z apelem o zwrócenie uwagi na tą drogę i ułożeniu asfaltu na tym odcinku. 
Zwraca również uwagę na odcinek drogi między Strzyżewkiem, a Ruskiem (ul. Strzyżewska) przy 
której to nie ma pogłębionych rowów i chodnika, a droga, zdaniem radnego powiatowego, jest 
uczęszczana.  
Głos zabiera radny Matuszak, który wylicza, że z tegorocznego budżetu powiatu na gminę 
Jaraczewo przypada 3,5%. W roku ubiegłym powiat wydał na inwestycje na terenie gminy 
Jaraczewo 5% (droga Rusko- Jaraczewo). 
Z pytaniem kiedy zakończy się remont wiaduktu na ul. Powstańców Wlkp. w Jarocinie zwraca się 
radna Ilona Smolarek. Czy remonty te przebiegają zgodnie z harmonogramem prac. Czy jest to 
wina długiej zimy. Wskazuje, że te remonty mają wpływ na korki w Jarocinie. 
Głos zabiera radny powiatowy. Te opóźnienia uwarunkowane są długotrwającą zimą, najpierw 
pojawił się problem z przewodami kolejowymi nie oznakowanym w dokumentacji, później 
ekolodzy odezwali się w sprawie ptaków tam zamieszkujących. Grobelny informuje zebranych, że 
remont wiaduktów ma zakończyć się z końcem czerwca tego roku.  



Głos zabiera Wójt, w sprawie „odbijania piłeczki” i nie wykonania lub nienależytego wykonania. 
Wójt wskazuje, że od radnych powiatowych oczekuje się informacji co się dzieje w powiecie i 
dlaczego nie jest zrobione. W powiecie nasze wnioski są ciągle niezrealizowane. Wnioski 
kierowane do powiatu są ciągle pomijane, a w odniesieniu do zarządu powiatowego Wójt 
wskazuje, że ta instytucja staje się w odniesieniu ważniejsza niż Zarząd Powiatu. Wskazuje, że ich 
odpowiedzi są bardzo żenujące i wymijające.  
Głos w sprawie polityki śmieciowej zabiera Wójt Gminy. Informuje, że jeżeli jest wspólnota to 
deklarację składa właściciel. W odniesieniu do prowadzonej działalności gospodarczej, radca 
prawny informuje, że w odniesieniu do każdej nieruchomości składa się oddzielną deklaracje. 
Jeżeli na jednej posesji jest i zamieszkanie i działalność, to składa się jedną deklarację.  
Jednak zadaniem Wójta, opłaty będą dwie- za działalność i za zamieszkanie jednej posesji, 
wskazuje jednak, że kwestię tą należy jeszcze sprawdzić i uszczegółowić.  
Głos w sprawie wałęsających się psów zabiera Przewodniczący Rady. Wskazuje, że właścicieli tych 
psów mógłby wymienić z imienia i nazwiska, a sprawą tą nikt do tej pory się nie zajął.  
Zwraca się również z apelem odnośnie kładki przez tory w Jarocinie.  
Składa podziękowania za zorganizowanie Kiermaszu Wielkanocnego.  
Głos zabiera sołtys wsi Gola w sprawie bezdomnych psów. Wskazuje, że sprawa ciągnie się długo 
nawet gdy podawane są do urzędu nazwiska osób których psy się wałęsają i sprawa ta została 
przekazana policji, a ta nie podjęła rozmów z tymi osobami. 
 
15. Wnioski. 
   
Przewodniczący Rady odczytuje w tym miejscu wniosek o podjęciu stanowiska  popierającego 
stanowisko Rady Powiatu w sprawie rytualnego uboju zwierząt. Poddaje stanowisko pod 
głosowanie rady. 
Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie ( 14 głosów „za” ) i stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
Informuje zebranych, że zostanie ono przekazane na ręce Rady Powiatu Jarocińskiego.  
 
16. Zakończenie sesji. 
 
  W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady złożył obecnym 
życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych, podziękował za udział w tych obradach i o godz. 11.25 
zakończył XXVII Sesję Rady Gminy Jaraczewo. 
 
Jaraczewo, dnia 2 kwietnia 2013 r.  
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